
   Verslag vergadering milieuraad. 
 25 /05/2023 

 

 

Plaats: OC Kasterlee, foyer 

Uur: van 20.00 -22.00 uur 

Aanwezig: Josephine Meeuwssen, Jan Geudens, Jef Diels, Dirk Potters, Herman Wens, 

Jozef Van Eyck, Herman Van Oeckel, Greet Van Sas, Paul Vernelen 

Gert Storms 

 

Verontschuldigd: Jef Embrechts, Zaity Kamarulzaman  

Hilde Versmissen 

 

1. Overlopen en goedkeuring vorig verslag. 

 

Het verslag wordt overlopen en goedgekeurd. 

 

 

2. Deel 1: adviezen op vraag van de gemeente 

 

Geen 
    

  Deel 2: advies op eigen initiatief 

 
Het beheer van houtkanten werd door de gemeente gegund aan Natuurwerk vzw. Zij 

dienen uit te voeren wat, waar en hoe door de gemeente werd gepland.  

Aan de Aa op Mazel (Witte Beemden en Bakebos) is Natuurwerk wel driest tewerk 

gegaan. Vele zomereiken werden gekapt ofschoon die 9 meter uit mekaar stonden.  

Bij de ruilverkaveling van ongeveer 50 jaar geleden werden eigenaars nochtans verplicht 

bomen te planten die 100 jaar moesten blijven staan (info Jan Geudens).  

Natuurwerk werd hierover reeds aangesproken en ze gaven tekst en uitleg. Er werd hen 

gewezen op de opdracht om houtkanten in stand te houden. Gebeurde de uitvoering 

conform het gemeentelijk plan? Elke Cos werkt een voorstel van antwoord uit. De 

schepen bezorgt het beheerplan van Natuurwerk. 

Andere opmerkingen: 

- Abelen werden geringd, gingen daarna kapot en worden nu afgezaagd 

- Inlandse vogelkers werd gekapt en Amerikaanse vogelkers liet men staan 

- Afvalhout belandde in de gracht 

- 4 Hele dikke opgaande wilgen werden afgezaagd (op natte grond zou men wilgen 

moeten laten staan) 

- Elzen werden afgezaagd, die moet men laten staan voor de vogels 

- Een essenbosje werd afgezaagd 

Vraag: de link met het vogelbestand niet uit het oog verliezen. 

De aanwezigen formulieren een advies dat binnen de 12 uur zal bezorgd worden aan het 

gemeentebestuur via de betrokken dienst: 

Advies:  
        De milieuraad adviseert  

1) om controle uit te oefenen op de uitvoering van het houtkantenbeheerplan door 
de vzw Natuurwerk 

2) te eisen van vzw Natuurwerk dat een concreet plan van de te kappen bomen 
minstens 1 week voor de werken wordt voorgelegd aan de milieudienst zodat 
controle vooraf mogelijk is 



Argumenten: - de gemeente doet alle moeite om meer inlandse bomen te planten, kap dient 
dan ook vooraf gemeld zodat ook de milieudienst kan verifiëren of deze noodzakelijk is. 
Drie leden van de milieudienst met veel kennis over bomen en houtkanten bieden hun 
diensten aan om bij de uitvoeringswerken ter plaatse gratis advies te verlenen. 

3. Overname containerpark door IOK op 1 juni. 

 

Personeel: allemaal ander personeel. Eigen personeel mocht kiezen: overname door IOK, 

andere job of andere werkgever. 

Openingsuren: dezelfde uren als die IOK overal hanteert, meer open dan voorheen, op 

zaterdagen open tot  15 uur. Vraag: komt er een evaluatie van de openingsuren? De 

schepen neemt de vraag mee. 

Tarieven: blijft de autonomie van de gemeente 

Geen weegbrug op deze locatie. Probleem weegbrug: rondrijden om fracties apart te 

wegen, gevolg: lang aanschuiven. Op nieuwe parken komt wel een weegbrug. 

Stronken: de maximale diameter die de gemeente hanteerde wordt nu de minimum 

diameter 

Kasterlee blijft eigenaar van het terrein 

Er wordt nog steeds naar een andere locatie gezocht. De huidige milieuvergunning is nog 

enkele jaren geldig 

 

 
4. Evaluatie adviesraad.  

 

Voorzitters en secretarissen werden uitgenodigd op een evaluatie van adviesraden, ook 

andere leden zijn welkom. Datum: maandag 26 juni. 

Milieuraad vond bij aanvang voldoende leden. 

Alle ‘geledingen’ zijn vertegenwoordigd. 

Er wordt met respect gediscussieerd en naar consensus gezocht. Iedereen beseft niet 

altijd zijn gelijk te kunnen halen. 

Alle vragen worden behandeld en beantwoord door Gert en/of Hilde. Op adviezen komt 

een antwoord van het schepencollege. 

Vragen: hoe meer input krijgen? Hoe meer mensen bij betrekken?  

Jammer dat er niet meer jonge mensen zich kandidaat stellen. Is het omdat 

tegenwoordig veel vrijwilligerswerk vergoed wordt? 

Greet schrijft in: Dirk, Paul, Greet. 

 
5. Evaluatie lentewandeling. 

 

Was prima; leerrijk, gezellig, respectvol. Wel stevige wandeling aan hoog tempo. De 

ontvangst bij 3Para was ook prima. Er namen veel leden van de milieuraad aan deel. 

 

 

6. Burgemeestersconvenant: stand van zaken. Zie ook: IOK (vvsg.be) 

 
Dit punt wordt een volgende keer behandeld in aanwezigheid en met de info van Hilde. 

 
 

7. Het beheer van de wegbermen in onze gemeente. Het gebeurt nog te 

vaak dat mensen op eigen initiatief en veel te vroeg de bermen klepelen. 

 

- Vlaanderen heeft in oppervlakte meer wegbermen dan natuurgebieden. 

- Het beheer van wegbermen is in Kasterlee over ’t algemeen goed. 

- Wegbermplanten worden geklepeld en onmiddellijk afgevoerd. 

- Vaststelling: sommige particulieren klepelen te vroeg. Wellicht weten zij niet dat 

ze tegen de regelgeving ingaan, zoals bepaald in het bermendecreet. 

https://www.vvsg.be/kennisitem/vvsg/iok


- Enkel voor de veiligheid mag vroeger gemaaid maar in dat geval best tot 30 cm 

hoogte. 

- Distels moeten ook blijven staan maar met de hand uittrekken is toegestaan. 

- De schepen stelt dat overtredingen doorgegeven worden aan de natuurinspectie. 

- Op sommige plaatsen werden bermen volledig afgeschraapt, tijdens het 

broedseizoen, maar dat is voor de afwatering. Wie geeft die opdracht? Beter is het 

om dan om de 10 meter een geultje te graven voor de afwatering.  

- Naast fietspaden kan een klein stuk gemaaid worden. 

- De datum van 15 juni is een goede datum om te starten met maaien. 

- Omdat het seizoen nu toch voorbij is, wordt afgesproken om op volgende 

vergadering een advies te formuleren met volgende inhoud: 

-Informeren van burgers (eerste pagina infoblad?) 

-Wijkagenten betrekken (maar geen kwestie van beboeten) 

-Brochure maken. 

 

 

8. Varia 

 
A. Beheerplan ruimte: aanvraag ‘uitbreiding en vernieuwing zonevreemde 

woning’. Kan dat? 

Antwoord: herbouwen op dezelfde plaats mag mits respecteren van de 

afmetingen, wat uitbreiding betreft: een afgelegen woning mag dichter bij de 

straat gebracht worden. 

B. Grote delen van Tielen nog steeds zonder riolering. Redenen? 
Antwoord: 97% van Kasterlee heeft riolering. Subsidiemogelijkheden beperken 

de uitbouw, rekening houdend met de hoogdringendheid en vele andere 

criteria. Voor de gemeente zijn de saneringsbijdragen richtinggevend en is het 

dus een budgettaire kwestie.  
C. Op Kabouterberg gaan legendarische grove dennen met luchtwortels dood 

omdat ze te weinig licht krijgen. Er zou er nog ene kunnen gered worden door 

de nabije zomereik die hem het licht ontneemt, te snoeien.  

Antwoord: het probleem werd bekeken met Sus Willems, de milieudienst nam 

de zaak in onderzoek. 

D. Wip een tegel: aanleg parkeerplaatsen op weide aan kinderopvang Tielen? 

(steeds minstens 30 plaatsen vrij op parking op 100 meter afstand) 

Antwoord: het gaat maar over enkele parkeerplaatsen, ten behoeve van de 

lijkwagen en oudere mensen die het kerkhof bezoeken. 

E. Opvolging: ophoging grond Lichterts Broek. Stand van zaken. 

Antwoord: de sanctie die de gemeente had opgelegd werd geseponeerd door 

het Vlaams Gewest. 

F. Aanpassing van het gemeentelijk subsidiereglement naar aanleiding van de 

introductie van de MijnVerbouwPremie. 

Antwoord: de aanpassing werd een dag voor deze vergadering goedgekeurd 

door de gemeenteraad. Zie website van de gemeente. 

G. Hervestiging engagement FairTradegemeente en omslag naar Faire Gemeente. 

De omslag kadert in een brede visie op een 'faire' samenleving die draait om 

Lokaal, Ecologisch en Fair (LEF) denken en doen. 

Aanvulling: beslissing door de gemeenteraad, erkenning kost 250 euro per 

jaar. Drie wijnboeren traden toe tot de ‘korte keten’.  

 

 

9. Rondvraag en planning. 

 

Diftar: de schepen legt uit dat Kasterlee positief uit een vergelijking met IOK-gemeenten 

komt.  



Voor restafval scoren de Kastelse burgers fel onder het gemiddelde. Gezien het 

tijdstekort wordt afgesproken om de evaluatie een volgende vergadering ten gronde door 

te nemen. 

 

Polusdreef: Jef D. meldt dat het zicht voor schoolkinderen beperkt wordt door hoog 

gewas. Jan zal het melden aan de milieudienst. 

 

 

Volgende vergadering: donderdag 21 september, 20.00 uur in OC Kasterlee. 

 

 

 

De secretaris         De voorzitter 

Paul Vernelen         Greet Van Sas 


